

Sale of Home Ownership Scheme Flats 2018
Application Form of Cancellation of Application and Refund of Application Fee*

「出售居者有其屋計劃單位 2018」
取消申請及發還申請費的申請表*

Application No:

申請編號 : _____

Name of Applicant:

申請者姓名 : _____

Hong Kong Identity Card (HKIC) No.(including the no. or letter in bracket):

香港身份證號碼(包括括號內的數字或字母) : _____

I, being the applicant of the Sale of Home Ownership Scheme (HOS) Flats 2018, now applied for **cancellation** of the registered HOS application and requested for refund of application fee of HK\$240. According to the information stated below, grateful if you would send me the refund cheque to the mailing address as follows :-

我是「出售居者有其屋計劃單位 2018(下稱「居屋 2018」)」的申請者，現申請**取消**已登記的「居屋 2018」申請及要求發還申請費港幣 240 元。請根據下述的資料及通訊地址，把退款支票郵寄給我 :-

Name in Block Letter (as shown in HKIC)

姓名 (請用英文正楷及須與身份證所示相同) : _____

HKIC. No. (including the no. or letter in bracket)

香港身份證號碼 (包括括號內的數字或字母) : _____

Mailing Address in Block Letter

通訊地址 (請用英文正楷) : _____

I confirm that the above information is in order.

本人證實上述資料正確無誤。

Signature of Applicant

申請者簽署 : _____

Checked by

核實人員 : _____

(房屋事務主任姓名及簽署)

Daytime Tel. No.

日間聯絡電話 : _____

Approved by

批核人員 : _____

(副房屋事務經理姓名及簽署)

Date

日期 : _____

Date

日期 : _____

*Applicant must complete the application form and submit to Home Ownership Scheme Sales Unit **on or before 16 October 2018** (Address: Podium Level 1, Hong Kong Housing Authority (HA) Customer Service Centre, 3 Wang Tau Hom South Road, Kowloon). **Late application will not be processed.**

申請者必須於 **2018 年 10 月 16 日或以前**，將已填妥的申請表交回居屋銷售小組跟進(地址：九龍橫頭磡南道 3 號香港房屋委員會客務中心第一層平台)。**逾期申請，將不獲處理。**